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مدیریت جدید شهر تهران برای 

گزارش
مدیریــت ترافیــک و افزایــش 
از  شــهروندان  بهره منــدی 
حمل ونقل همگانی، قرارگاهی را تشکیل داده تا 
از ظرفیت های ممکن برای این منظور استفاده 

شود. 
برنامه این قــرارگاه، شــکل گیری تعامل میان 
تمامی دســتگاه های مســئول به ویــژه ارتباط 
مؤثر میان شــهرداری و دولت در ایجاد راه های 
جدید برای تامین منابع مالی مورد نیاز توســعه 
و نوســازی ناوگان حمل ونقل عمومی است. به 
هرحال آنچه عیان اســت اینکه در بخش مترو، 
اتوبوسرانی و تاکسیرانی، جدا از کمبود ناوگان، 
بحث فرسودگی هم مطرح است که روی آلودگی 
هوا تأثیر می گذارد. برای این منظور، شهرداری 
تهران حل بخشی از معادله ترافیک، آلودگی هوا 
و حمل ونقل عمومی به شــیوه های نو را دنبال 

می کند.
به همین خاطر، نخستین جلسه قرارگاه عمومی 
حمل ونقل عمومی و پاک به میزبانی شرکت واحد 
اتوبوسرانی تهران و حومه با حضور علیرضا زاکانی 
شــهردار تهران، معاون حمل ونقل و ترافیک و 
مدیران شرکت ها و ســازمان های فعال در حوزه 
حمل ونقل پایتخت برگزار شد تا با مطرح شدن 
مشکلات و ارائه پیشنهادها و بیان راه حل ها شاهد 
شــکوفایی و تقویت هرچه بیشــتر حمل ونقل 

عمومی در کلانشهر تهران باشیم. 

مدیریت مشارکتی در حوزه حمل ونقل 
علیرضا زاکانــی، شــهردار تهــران در ابتدای 
این جلســه با تأکید بر لــزوم مدیریت واحد در 
پیشــبرد بهتر کارها گفت: »در مسیری که در 
مدیریت شهری طی می کنیم، جنس مدیریت، 
مدیریت مشارکتی اســت. از آنجا که در امورات 
مختلف، مدیریت واحد شــهری وجــود ندارد، 
باید از طریق قــرارگاه و به هم پیوســتگی بین 
موضوعات در شــهر کارها را پیــش ببریم. در 
حوزه حمل ونقل، مســئولیت مســتقیم مربوط 
 به خود شهرداری است و انتظار از ما بیش از سایر 

دستگاه هاست. 
این، هم کار ما را راحت می کند و هم سخت، چرا 
که می توان با تصمیم واحد کار را راحت پیش برد، 
اما از طرفی هم نگاه ها به سمت شهرداری است و 
پاسخگویی جدی از سوی شهرداری را می طلبد. 
موضوع روان سازی  شــهر، نقطه قله حمل ونقل 
اســت و جنبه هــوای پــاک و عدم آلودگی هم 

موضوع دومی است که بخشی از آن به حمل ونقل 
برمی گردد. در نخســتین جلســات، موضوعات 
مختلف مرور و پیشنهادها ارائه و درباره آن بحث 
می شود. مصوبات از آن اســتخراج شده و ابلاغ 
می شود و در راستای آن پاسخ معتبر برای انجام 
و یا عدم انجام را خواهیم داشت. باید پیشنهادها 
مطرح و اولویت ها فهرست بندی شود و دبیرخانه 
باید به صــورت فعال اقدام کند. هربخشــی باید 
پاسخگوی وظایفی باشــد که در این قرارگاه بر 

عهده اش گذاشته می شود.«
مجتبی شــفیعی، معاون حمل ونقــل ترافیک 
شهرداری تهران هم با اشــاره به این موضوع که 
مدهای حمل ونقــل همگانی در تهــران کاملا 
به صورت مستقل مدیریت می شوند و این موضوع 
مشــکلاتی را ایجاد می کند و بــه همین علت 
تشــکیل مرکز مدیریت یکپارچــه حمل ونقل 
عمومی به عنوان یکــی از مصوبــات راهبردی 
این جلســه می تواند به حل این مشــکل کمک 
شایانی کند، گفت: »باید به این هدف برسیم که 
۷۵درصد از جابه جایی های شهر تهران در قالب 
حمل ونقل عمومی انجام شــود.« بهرام نکاحی، 
مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی تهران نیز با 
تأکید بر این موضوع که اگر برنامه ریزی درستی 
در مدیریت جابه جایی افراد صورت نگیرد شاهد 
اتفاقات ناگواری خواهیم  بود درباره نیاز ها، چالش 
و مشکلات اتوبوسرانی پایتخت مطالب مهمی را 

مطرح کرد.
 در ادامه این جلســه رســول محمدی راستین، 
مدیرعامل اتحادیه اتوبوســرانی های شهری هم 
اعلام کرد: »در قالب برنامه تهاتر نفت به وزارت 
کشــور اجازه  داده شــده تا از محل فروش نفت 
۵۰۰میلیون یورو برای تامین ۵هزار دســتگاه 
اتوبوس اختصاص داده شــود که البته این مبلغ 
۳۶۰۰دســتگاه را کفاف می دهد که ظرف ۳ماه 

آینده این قراردادها عملیاتی می شود.«
مهدی وحدت کار، مدیرعامل سازمان پایانه ها و 
پارک سوارهای شهر تهران نیز درباره مهم ترین 
اهداف و برنامه های این سازمان در سال14۰1 
گفت: »در حوزه بار و پایانه ۶پروژه و اقدام از قبیل 
تکمیل و افتتاح پایانه جدید شرق، امکان سنجی 
انتقال و توسعه پایانه مسافربری در جنوب غربی 
تهران، پیاده ســازی  مدل هوشــمند مدیریت 
پایانه ها در حــوزه بار و مســافر، احداث 4هاب 
لجستیک شــهر تهران و تمهید شــرایط مدل 
کســب وکار اینترنتی در حمل ونقل مسافر بین 

شهری، برای سال14۰1 مدنظر است.«

دورخیز برای حل مسئله ترافیک
در نخستین جلسه قرارگاه عمومی حمل ونقل عمومی و پاک مطرح شد

طبق برنامه، سهم حمل ونقل عمومی از سفرهای شهری تهران باید به ۷۵درصد برسد 

گزارش هزینه ها و درآمدهای بودجه 14۰۰شهرداری تهران توسط خزانه دار پارلمان شهری ارائه شد
کارت بلیت 200هزار تومانی ویژه سالمندان

 اعضای شورای شــهر تهران پس از بررسی استفساریه 

شورا
شهردار تهران درخصوص مصوبه دستورالعمل چگونگی 
ارائه خدمات و تسهیلات به سالمندان و نظام یکپارچه بلیت 
الکترونیک حمل ونقل عمومی شهر تهران، با آن موافقت کردند. در جریان 
بررسی این استفساریه، میثم مظفر پاســخ کمیته مشترک )کمیسیون 
حمل ونقل و نظارت حقوقــی و برنامه وبودجه( را ارائــه داد و گفت: »این 
دستورالعمل و افزایش سقف اعتبار کارت بلیت سالمندان از 1۵۰هزار به 
۲۰۰هزار تومان مورد تأیید اســت و ارائه خدمات به سالمندان از طریق 
سیستم یکپارچه بلیت الکترونیک خواهد بود.« به گزارش همشهری، ارائه 
گزارش هزینه ها و درآمدهای شهرداری تهران در 11ماهه منتهی به بهمن 
سال 14۰۰، مهم ترین دستور جلســه روز گذشته پارلمان شهری بود که 
توسط خزانه دار ارائه شد. حبیب کاشانی در جریان ارائه این گزارش گفت: 
»هرچه درآمد پایدار بیشتر شود برای شهر بهتر خواهد بود؛ بنابراین انتظار 
داریم که این میزان درآمد افزایش پیدا کند و به ۵۰درصد برسد و معتقدم 
نسبت به سال گذشته وضعیت بهتری در زمینه درآمدهای پایدار خواهیم 
داشت.« درحقیقت این گزارش، قیاس وضعیت مالی شهرداری تهران در 
۵ماه ابتدایی سال با ۶ماه بعد از تغییر مدیریت شهری بود. بودجه روی مبلغ 
48هزار و 88۳میلیارد تومان بسته شــد، اما آذرماه لایحه ای در راستای 
کاهش بودجه ارائه و اعضای شــورای شــهر تهران با کاهــش 11هزار و 
18۳میلیارد تومان موافقت کردند و بودجه نهایی شهرداری تهران به ۳۷هزار 

و ۷۰۰میلیارد تومان رسید؛ بنابراین به گفته خزانه دار گزارش ارائه شده مربوط 
به بودجه نهایی است.  به گفته کاشانی مجموع منابع و درآمد وصولی تا بهمن 
سال گذشته ۲4هزار و ۵۷۶میلیارد تومان بوده است. خزانه دار در جریان 
ارائه گزارش تأکید کرد: »مبلغ ۲۰هزار و ۵۶۲میلیارد تومان وصول درآمدها، 
منابع حاصل از واگذاری دارایی های سرمایه ای حدود هزار و ۶8۲میلیارد 
تومان و منابع حاصل از واگذاری دارایی های مالی هم ۲هزار و ۳۳1میلیارد 
تومان وصول شده است.« آنطور که کاشانی گزارش داده هزینه های نقدی 
در ۳بخش هزینه ای، تملک دارایی سرمایه ای و تملک دارایی مالی، 1۲هزار 
و ۲۲۲میلیارد تومان و هزینه های غیرنقدی هم هزار و ۶۶9میلیارد تومان 
بوده است.   خزانه دار با بیان اینکه 8هزار و ۶9۰میلیارد تومان درآمد پایدار و 
1۵هزار و 88۵میلیارد تومان درآمد ناپایدار محقق شده است، گفت: »این 
گزارش مربوط به پایان بهمن است که نشان می دهد ۶۵درصد بودجه محقق 

شده بود، اما تا پایان اسفند به تحقق 9۳درصدی بودجه رسیدیم.«  

توسعه فرهنگی میدان آزادی
طرح »الزام شهرداری تهران به انجام مطالعات طرح ساماندهی و توسعه 
فرهنگی میدان آزادی« دستور جلســه دیگری بود که با موافقت اعضای 
پارلمان شهری تصویب شد. براساس این مصوبه، شهرداری تهران ملزم 
است در مدت ۶ماه مطالعات خود را خصوص ساماندهی این میدان انجام 

و به شورا ارائه دهد.

 دستگیری از کارکنان شهر ابدی
  ناصر امانی، در جریان ارائه گزارش از سازمان بهشت زهرا)س( به برخی از 
مشکلات کارکنان این سازمان به ویژه نیروهای سالن عروجیان اشاره کرد و 
خواستار رسیدگی به آنها شد. او تأکید کرد: »گذر همه به این شهر یا شهری 
مشابه آن خواهد افتاد. چه خوب است با عمل صالح و دستگیری از کارکنان 
این شهر ابدی با دستی پر و کارنامه ای روشن مهمان آنان شویم.« امانی 
گفت که در سالن عروجیان، )غسالخانه آقایان و بانوان( 1۶۲نفر )۵۷زن 
و 1۰۵مرد( مشغول کار هستند که با مشکلاتی چون خستگی روحی و 
جسمی و حتی آسیب های شدید بدنی دست به گریبانند. به گفته او، قرار 
بود 4۵غسال ویژه سالن خانم ها جذب شود که تا کنون عملیاتی نشده است. 
ناصر امانی به مشکل مسکن کارکنان هم اشاره و عنوان کرد: »اکثر آنها در 
حومه شهر مستأجر هستند و گویا رئیس جمهور در دیدار با کارکنان سازمان 
قول رفع مشکلات را داده بود که هنوز محقق نشده است.« مشکل رانندگان 
آمبولانس های برون شهری هم موضوع دیگری بود که این عضو شورای 
شهر تهران به آن اشاره کرد و گفت که یک سوم متوفیان از تهران با استفاده 
از 1۲۵خودروی ال 9۰و وانت مزدا که خود مالک هم هستند به شهرهای 
دیگر کشور منتقل می شوند. امانی ادامه داد: »ماهانه ۶۰۰ هزار تومان یارانه 
سوخت پرداخت می شود که پاسخگوی مصرف سوخت این خودروها به ویژه 
برای استان های دوری چون سیســتان و بلوچستان و هرمزگان نیست و 

ناچارند از سوخت  آزاد استفاده کنند.«

تهران در مسیر کاهش ترافیک و آلودگی هوا
پرویز سروری، نایب رئیس شورای شهر تهران

شــهرداری تهران در تازه ترین اقدام برای جبران عقب ماندگی ها در سامانه های حمل ونقل 
عمومی )اتوبوس و مترو( و همچنین توســعه حمل ونقل پاک قرار گاهی با عنوان »توســعه 
حمل ونقل همگانی و پاک« راه اندازی کرده است. راه اندازی این قرارگاه سبب هم افزایی همه 
دستگاه های ذیربط و عمل کردن آنها به تعهداتشان می شود و امیدوارم راه اندازی این قرارگاه 
)توســعه حمل ونقل همگانی و پاک( منجر به تصمیمات هم افزا در راستای کاهش ترافیک و 

آلودگی هوا شود.

مکث

پیشنهاد احضار رئیس دانشگاه 
تهران به صحن شورا

مؤسسه ژئوفیزیک  دانشگاه تهران از اسفند سال گذشته 
تاکنون 4بار اقدام به جابه جایی ۲۰۰نهال و قطع ۵۰درخت 

کرده است؛ درحالی که این داستان همچنان ادامه دارد

مؤسسه ژئوفیزیک دانشگاه تهران در شرایطی برای جابه جایی 
و قطع ۲۰۰اصله درخت در خیابان خوارزمی اصرار دارد که یک 
عضو شورای شهر تهران روز گذشــته در صحن شورا پیشنهاد 
احضار رئیس دانشگاه تهران را ارائه داد. به گزارش همشهری، 
احمد صادقی در تذکر پیش از دستور گفت: »برای قطع درختان 
فقط نباید در صحن شورا تذکر بدهیم، باید رئیس دانشگاه تهران 
به شورا بیاید و توضیح دهد که این درختان را به چه حقی قطع 
کردند؟ ما از هرکس توقع داشته باشیم، از رئیس دانشگاه تهران 

توقع این کار را نداریم و نیازمند توضیح است.« 
اقدامات غیرقانونی مؤسسه ژئوفیزیک  دانشگاه تهران به جایی 
رسیده که تاکنون منجر به قطع ۵۰اصله درخت شده است. البته 
این اقدامات با سختگیری  و پیگیری های شهرداری منطقه ۳و 
واکنش های صریح اعضای شورای شهر تهران هنوز متوقف نشده 
است. این در حالی است که زمزمه فعالیت غیرقانونی از اسفند 
سال گذشته شنیده شد و در روزهای منتهی به روز درختکاری 
این مؤسسه برای نخستین بار اقدام به جابه جایی چندین نهال 
کرد که عوامل شهرداری منطقه۳ بعد از اطلاع از این موضوع، 

جلوی فعالیت مؤسسه ژئوفیزیک  دانشگاه تهران را گرفتند.
در آن روزها، به نظر می رسید تذکرات عوامل شهرداری منطقه 
به مؤسسه علمی و دانشگاهی سبب توقف در فعالیت غیرقانونی 
آنها شود، ولی در کمتر از ۲هفته، در روز ۲9اسفند بار دیگر اقدام 
به جابه جایی و قطع درختان کردند. برای بار دوم، عوامل مؤسسه 
ژئوفیزیک  دانشگاه تهران با ۶۰ نفر نیروی انسانی به همراه لودر و 
کامیون از مسیر دیگری ورود کردند تا جابه جایی صورت بگیرد و 

این بار نیز عوامل شهرداری دوباره جلوی آنها را گرفتند.
در اواخر عید نوروز نیز عوامل دانشــگاه تهران بار دیگر با بیل 
مکانیکی وارد مجموعه شــدند تا این بار شهرداری منطقه۳ با 
نیوجرســی خروجی های این مرکز را گرفت تا بیل مکانیکی و 
لودر امکان خروج نداشته باشد. پس از آن حمید جوانی، شهردار 
منطقه۳ گفت: »تا این لحظه جلوی این کار گرفته شده است، اما 
این کار نیاز به تعیین تکلیف دارد؛ چرا که مجموعه محصور است 
و ورود همکاران ما را صورتجلسه کردند و نیاز به حکم قضایی 
است. هم اکنون کار متوقف است، اما امکان فعالیت آنها دوباره 

وجود دارد.« 

فاز جدید اقدامات دانشگاه
در نخستین جلسه شورای شهر تهران در ســال جدید، ناصر 
امانی نسبت به قطع و جابه جایی درختان در مؤسسه ژئوفیزیک  
دانشگاه تهران واکنش نشــان داد. او گفت: »در بخش خبری 
18:۳۰شبکه تهران گزارشــی پخش شد که از قطع ۲۰۰اصله 
درخت توسط یک دستگاه رسمی دولتی در خیابان خوارزمی 
در مرکز لرزه نگاری وابسته به دانشگاه تهران حکایت داشت. این 
اتفاق در آستانه روز طبیعت یک دهن کجی آشکار به قوانین و 
مقررات و تخریب محیط زیست توسط مرکزی بود که آرم علم و 
پژوهش بر سردر آن مزین است.« امانی تأکید کرد: »این اقدام 
در آستانه روز طبیعت و توسط یک نهاد رسمی به هیچ وجه قابل 
پذیرش نیست و از شهردار تهران درخواست می کنم به صورت 
ویژه به این هنجارشکنی رسیدگی کند و از طریق راهکارهای 
قانونی عوامل این اقدام اعم از آمرین و عاملین را مشخص و ضمن 
معرفی در مراجع قضایی به افکارعمومی هم گزارش کند. وقتی 
یک نهاد رســمی آن هم در روز تعطیل و در شب دست به این 

کار می زنند مایه تأسف است و باید به جد با آن برخورد کرد.« 
ورود شورای شهر تهران و شهرداری منطقه ۳از یک سو و از سوی 
دیگر بازتاب قطع و جابه جایی درختان در رسانه ها سبب توقف 
این کار توسط مؤسسه ژئوفیزیک دانشگاه تهران نشد. چنان که 
در روزهای گذشته، موضوع جابه جایی و قطع درختان با برخورد 
فیزیکی کارکنان این مؤسسه با نیروهای شهرداری منطقه ۳وارد 

فاز جدیدی شد.
شــهردار منطقه ۳در این رابطه گفت: »با توجه به جابه جایی 
۲۰۰نهال و قطع ۵۰درخت در این مؤسسه، عوامل شهرداری 
منطقه پس از اخذ حکم ورود به ملک به منظور جلوگیری از این 
اقدام غیرقانونی وارد مجموعه شده که با گاز اشک آور و باتوم آنها 
را مورد ضرب و شتم قرار داده و مصدوم کرده اند.« حمید جوانی 
عنوان کرد:  »در حال تنظیم شکوائیه علیه مؤسسه ژئوفیزیک 
دانشگاه تهران هستیم و از طریق مراجع قضایی با ناقضان قانون 

و مخربین محیط زیست برخورد خواهیم کرد.« 
به همین دلیل، در جلسه روز گذشته شورای شهر، ناصر امانی 
گفت: »شهرداری این قدر ضعیف نشده که نتواند با مجموعه ای 
که تخلف و برخلاف قول و تعهدش عمل می کند، برخورد کند. 
مخصوصاً در مورد ضرب و شتم کارکنان زحمتکش شهرداری، 
مدیریت شــهری نباید کوتاه بیاید و لازم است شورا و شهردار 
در راستای حمایت از نیروها یک موضع یکپارچه بگیرند.« در 
ادامه مهدی پیرهادی، دیگر عضو شورای شهر تهران یادآور شد: 
»براساس مجوز داده شده قرار بوده جابه جایی درختان در فصل 
مناسب و با حضور کارشناسان فضای سبز انجام شود، اما نه تنها 
به این موضوع توجه نشده، بلکه مأموران هم مورد ضرب و شتم 

قرار گرفته اند؛ ازاین رو ضررت دارد وزیر علوم پاسخگو باشد.« 

محمدحسین شیخ حسن 
 مدیرکل دفتر پایش برنامه شهرداری 

تهران
 مطابق سیاســت های ۱۲گانه شهردار 
محترم تهــران، از ســال جدید عملکرد 
ادارات کل و واحدهــای ســتادی مــورد 
ارزیابــی قــرار می گیــرد. اضافــه شــدن 
بررسی عملکرد ادارات کل و واحدهای 
ســتادی به نظام کلی ارزیابی عملکرد 
شــهرداری تهــران از امســال، بــا هدف 
یکپارچه ســازی  فراینــد ارزیابــی انجــام 
می شود. براساس نظام ارزیابی کنونی 
شــهرداری تهــران، عملکــرد مناطــق 
۲۲گانــه هــر 6مــاه یک بــار و ســازمان و 
شرکت های تابعه نیز به صورت سالانه 

مورد ارزیابی قرار می گیرد.

وحید سرلک 
 معاون نظارت و امور مناطق سازمان 

تاکسیرانی شهر تهران
بحث هوشمندســازی پرداخــت کرایه 
درحــال انجــام شــدن اســت، ولــی 
همچنــان امــکان پرداخــت نقــدی هم 
وجــود دارد و راننــده وجــه نقــد را هــم 
می تواند دریافــت کند. نــرخ پایه روی 
برچسب قیمت درج می شود و حداکثر 
قیمتــی کــه احتمــال دارد در شــرایط 
خــاص اخــذ شــود هــم روی برچســبی 
مجزا درج می شود و هر فردی که سوار 
تاکسی می شود می تواند بارکدی را که 
روی صفحه اســت اسکن کند و همان 

لحظه میزان کرایه را بپردازد.

شب های شاد و آموزشی 
رمضان در جوار برج میلاد 

جشــن ماه مبارک رمضان پس از ۲سال وقفه به دلیل 
شیوع ویروس کرونا امسال دوباره در برج میلاد از سر 
گرفته شده است و شهروندان تهرانی می توانند قبل و 
بعد از اذان مغرب به صــورت رایگان در برنامه های این 
جشن شرکت کنند. به گزارش همشهری، این برنامه ها 
خانواده محور بوده و برای تمام ســنین و اعضای یک 
خانواده درنظر گرفته شده است. به گزارش همشهری، 
عباس حیدری، مدیرعامل برج میلاد در این باره گفت: 
»ساعت فعالیت مجموعه برج میلاد همزمان با آغاز ماه 
مبارک رمضان تغییر کرده است و شهروندان می توانند 
از ساعت 18تا یک بامداد از ویژه برنامه های تدارک دیده 
شده در این مجموعه گردشگری بهره مند شوند. استفاده 
از پارکینگ برج میلاد نیز در ماه مبارک، رایگان است.« 
حیدری همچنین از برپایی نمایشگاه های اسباب بازی و 
حجاب و عفاف به عنوان بخشی از جشنواره رمضانی برج 
میلاد خبر داد. ویژه برنامه های ماه مبارک رمضان در 
محوطه برج میلاد و همچنین بخش دیگری از برنامه ها 
در مرکز همایش های این مجموعه و در ۳بخش برگزار 
می شود. برنامه اذان گاهی از ساعت 19تا ۲1در محوطه 
برج برپاســت که اجرای گروه های ســرود و تواشیح، 
برپایی سفره افطار ساده با همکاری آستان قدس رضوی 
تهران و برگزاری کارگاه های آموزشــی کانون خدمت 
رضوی استان تهران را شامل می شود. بخش بعدی ویژه 
برنامه های برج میلاد در ماه مبارک رمضان به برنامه های 
شبانگاهی و تفریحات شبانه پس از اذان مغرب و عشا، 

مربوط می شود.

نقل قول خبر

خبر

ماه مبارک

گزارش ۲

میزان سفرهای شهری

وضعیت اتوبوسرانی و برنامه های آينده

برنامه های آينده مترو

تأثیر ناوگان فرسوده روی کیفیت هوای شهر

تهران ۲۲50دستگاه 
اتوبوس فعال دارد.

دولت تامین ۲هزار 
واگن برای کلانشهرها 

را در برنامه دارد.

ناوگان فرسوده   
منشأ ۳۸درصد 
آلودگی است.

۱500اتوبوس برقی تا 
پایان سال به ناوگان 

تهران افزوده خواهد شد.

۱050 واگن دولتی 
 اختصاص به 
تهران دارد.

5.7درصد سهم 
اتوبوسرانی در تولید 
ذرات آلاینده است. 

۱۸میلیون سفر 
شهری تهران در 

سال9۳

۱9.4میلیون سفر 
شهری تهران در 

سال۱400

۳0میلیون سفر شهری 
تهران پیش بینی شده 

برای سال۱4۳0

تهران به 7500دستگاه 
اتوبوس نیاز دارد. 

شرکت واگن سازی  تهران 
ظرفیت ساخت ۳50 دستگاه 

واگن در سال را دارد.

بیش از 50درصد ناوگان 
تاکسیرانی تهران 

فرسوده و آلاینده است.

جمع آوری تمامی معتادان متجاهر 
تهران به زودی

اســتاندار تهران درباره جمع آوری معتادان متجاهر سطح شهر 
تهران گفت: تعــداد زیادی از معتادان متجاهــر درحال حاضر 
جمع آوری شــده اند و تعدادی هم که باقــی مانده اند به زودی 
جمع آوری خواهند شد. به گزارش پایگاه خبری شهر، محسن 
منصوری افــزود: زمانی برای جمع آوری معتــادان متجاهر در 
سطح شهر تهران تعیین شــده بود که خوشبختانه با همکاری 
دستگاه های ذیربط این اتفاق افتاد و تعداد زیادی از آنها جمع آوری 
شده اند و تعداد اندکی هم که باقی مانده اند به زودی جمع آوری 
خواهند شد. اســتاندار تأکید کرد: بسیاری از معتادان متجاهر، 
متکدیان و کودکان کار نیاز به نگهداری دارند، اما جمع آوری و 
نگهداری معتادان متجاهر در اولویت قرار گرفت؛ چراکه بسیاری 

از سرقت های خرد توسط معتادان متجاهر انجام می شود.

نشست مواجهه دانش بنیان با 
مسئله کودکان کار

سومین نشست از مجموعه نشست های با محوریت کودکان کار، 
توسط قرارگاه تحول اجتماعی و مشارکت سازمان رفاه، خدمات 
و مشارکت های اجتماعی شــهرداری تهران و حضور جمعی از 
فعالان اجتماعی این حوزه برگزار می شود. به گزارش همشهری، 
مدیرعامل این سازمان افزود: این نشست با تأکید بر مقوله کودکان 
کار و آسیب های اجتماعی این قشر با محوریت »ضرورت مواجهه 
دانش بنیان با مسئله کودکان کار« با حضور فعالان اجتماعی حوزه 
کودکان کار تهران و سایر شهرها، مدیران مراکز پرتو شهر تهران و 
جمعی از علاقه مندان این حوزه با ارائه مجتبی صالحی، مدیرعامل 

مرکز پرتو درا )دانشگران رهایی افروز( برگزار می شود.

جزئیاتی از آمار ارائه دهنده در جلسه قرارگاه
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